
         
 

 

                      

 

SVET STARŠEV,  marec  2018 

 
1/2 

Osnovna šola Toneta Okrogarja 
Šolska ulica 1 
1410 Zagorje ob Savi 

  

  Z A P I S N I K 

2. redne seje sveta staršev v šolskem letu 2021/2022 
 
Sestanek je bil v torek, 22. 3. 2022, ob 17. uri v veznem hodniku. Prisotnih je bilo osemnajst staršev, 
odsotnih devet.  
 
Ostali prisotni: ravnateljica Nataša Grošelj, Manca Pišek – vodja Podružnične šole Šentlambert, 
socialna delavka – Bojana Slekovec in zapisnikarica Marjana Jerman. 
 
Predsednica sveta staršev je prisotne pozdravila, ugotovila, da je svet sklepčen in prebrala dnevni 
red, s katerim so se prisotni strinjali.  
 
Sestanek je potekal po predlaganem dnevnem redu: 
 

1. Zapisnik redne in izredne seje sveta staršev; 
2. Rezultati v 1. ocenjevalnem obdobju; 
3. Mnenja, vprašanja in pobude staršev; 
4. Razno. 

 
SKLEP: Člani sveta staršev so potrdili dnevni red. 
 
K1.  
Predsednica sveta staršev je povedala, da so člani oba zapisnika prejeli, tako zapisnik redne seje z 
dne 28. 9. 2021, kot tudi zapisnik izredne seje z dne 12. 11. 2021. Prisotne je vprašala, ali se z 
zapisnikoma strinjajo in ali imajo nanj pripombe.  
Prisotni so se z zapisnikoma obeh sej strinjali.  
 
SKLEP: Člani sveta staršev so se z zapisnikom redne seje z dne 28. 9. 2021 in izredne seje z 
dne 12. 11. 2021 strinjali in ju potrdili. 
 
Pri tej točki je ravnateljica povedala, da na igrišču še nismo uredili table z obratovalnim časom igrišča, 
saj je na tem področju prišlo do zakonskih sprememb. Skupaj s pooblaščencem za varstvo osebnih 
podatkov bomo pripravili podatke, ki jih je treba navesti na tabli. 
  
K2.  
Ravnateljica je povedala, da sta zopet 2 ocenjevalni obdobji. Predstavila je rezultate učencev v 1. 
ocenjevalnem obdobju. V 1. in 2. razredu so opisne ocene. Od 1. do 9. razreda je bilo 471 učencev 
pozitivnih, 46 učencev negativnih in 6 učencev neocenjenih. V času korone nekaj učencev ni 
obiskovalo pouka, rezultati učnega uspeha so temu primerni. Še posebno se obdobje korone odraža 
na rezultatih učnega uspeha v višjih razredih.   
 
 
Tabela učnega uspeha po posameznih razredih: 
 

RAZRED Učni uspeh v %  RAZRED Učni uspeh % 

1. a opisne ocene  4. d 100 

1. b opisne ocene  5. a 95,2 

1. c opisne ocene  5. b 100 

2. a opisne ocene  5. c 92,9 

2. b opisne ocene  6. a 100 

2. c opisne ocene  6. b 100 

2. d opisne ocene  6. c 90,9 



         
 

 

                      

 

SVET STARŠEV,  marec  2018 

 
2/2 

Osnovna šola Toneta Okrogarja 
Šolska ulica 1 
1410 Zagorje ob Savi 

3. a 100  7. a 85,7 

3. b 100  7. b 76,2 

3. c 87,5  7.c 81 

3. d 100  8. a 68,2 

4. a 100  8. b 81,8 

4. b 88,9  9. a 70 

4. c 90  9. b 70 

   9. c 65,2 

 
Poudarila je, da veliko učiteljev izvaja formativno spremljanje pouka. Povedala je, da morda v 
kakšnem razredu zaradi korone ne bodo usvojeni isti cilji kot pretekla leta. Še vedno poteka pouk v 
»mehurčkih«, učenci imajo stalne učilnice in se vsako uro ne selijo iz razreda v razred.  
 
Na tem mestu je povedala, da je podjetje Tevel d. o. o. iz Kisovca šolo opremilo z merilniki kakovosti 
zraka v učilnicah.  
Nadalje je prisotne seznanila, da so se v šoli sprostili protikoronski ukrepi, tako da se učenci lahko 
udeležujejo ekskurzij, dni dejavnosti. 
 
K. 3 
Predsednica sveta staršev je vprašala ali je oziroma bo šola izvedla kakšno humanitarno akcijo za 
pomoč ljudem v Ukrajini.  
 
Ravnateljica je povedala, da je šola navezala stik z Rdečim križem Zagorje ob Savi. Tako smo v tem 
tednu zaposleni zbirali posteljnino, blazine, odeje, kar bodo humanitarne organizacije razdelile pomoči 
potrebnim ukrajinskim beguncem.  
Po njej znanih podatkih naj bi se ena družina začasno naselila v Zagorju ob Savi.  
Prav tako smo s strani MIZŠ-ja dobili okrožnico s protokolom za sprejem učencev tujcev v šolo.  
Šola je na prihod učencev tujcev pripravljena. Kupili smo slovar, pripravili so se tablični računalniki z 
možnostjo pisave – cirilice. 
 
Predstavnica 1. b je povedala, da imajo starši otrok pripombe glede kosil. Hrana naj bi bila mrzla, 
postana, neokusna. Vprašala je, kaj je možno storiti glede tega. 
 
Ravnateljica je povedala, da so imeli z vodjo centralne šolske kuhinje v preteklosti že sestanke glede 
kosil.  
Bojana Slekovec, ki je dežurna pri kosilih, je povedala, da ni več toliko eksotične hrane, jedilnik je 
sedaj bolj prilagojen.  
Manca Pišek je povedala, da na podružnico Šentlambert ne pride mrzla in postana hrana. Juha je 
vroča, tako da jo morajo učenci »pihati«, je še dodala.  
Ravnateljica je povedala, da bo glede temperature hrane preverila v kuhinji. 
 
Predstavnico staršev je še zanimalo, zakaj učenci niso dobili malice, ki je za ta dan napisana na 
jedilniku. Namreč danes so učenci namesto hrane, ki je bila na jedilniku, dobili nekaj drugega.  
 
Ravnateljica je povedala, da načeloma učenci vedno dobijo malico, ki je na jedilniku. Včasih pa se 
pripeti, da dobavitelji pripeljejo blago, ki ni naročeno. V primeru, da bi zavrnili »robo«, bi ta dan ostali 
učenci brez malice, kar pa bi bilo nedopustno.  
 
Ravnateljica je člane sveta seznanila, da je bil na razpisu izbran projektant za prizidek k šoli. Z deli 
bodo pričeli konec leta.  
 
Petra Anžin Matovski je pohvalila učiteljico Saro Cestnik za zelo dobro organizacijo športnih uric, ki 
potekajo ob sobotah. Pozitivno se ji zdi, da je učence spodbudila, da »migajo«. 
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Podana je bila pobuda, da bi se ure pouka na razredni stopnji izvajale tudi zunaj.  
 
Ravnateljica se je s tem strinjala in povedala, da prihaja lepo vreme, tako se bo lahko pouk izvajal tudi 
na prostem. Ob tem je dodala, da se je šola prijavila na razpis občine za projekt Travniški sadovnjak 
in zeleni kotički, v okviru katerega bomo zasadili drevje in v drugi fazi uredili učilnico na prostem. 
 
Na šoli smo v letošnjem letu uvedli interesno dejavnost robotika. 
V učilnici št. 1 smo montirali ekran na dotik. 
 
Podana je bila pobuda, da bi šola več svojih dejavnosti, utripa šole objavljala na facebooku. 
 
Ravnateljica je povedala, da je na šoli zaživel Tončkov kričač, ki skrbi za prepoznavnost šole s 
fotoreportažami. 
 
V prihodnjem šolskem letu bomo v okviru projekta RaP uvedli dejavnosti, ki bodo še bolj po meri 
učencev. 
 
Manca Pišek je povedala, da bodu tudi na podružnici v Šentlambertu imeli eno od sobot v aprilu 
športni dogodek. 
 
Predsednica sveta staršev je vprašala, ali je šola dobila kakršenkoli dopis občine glede varne poti v 
Čolniščah. 
 
Ravnateljica je povedala, da ga ni prejela. 
 
Zapisala:                                                                                     Predsednica sveta staršev: 
Marjana Jerman                                                                              Emanuela Škalonja 
 
Zagorje ob Savi, 22. 3. 2022 
 
 


